

東華三院辛亥年總理中學2015至2016度家長通訊第51號
參加「澳洲遊學團」意向調查

敬啟者：為擴闊學生國際視野，組織跨學科學習，本校跨英語學習小組計劃籌辦「澳洲遊學團」，讓學生在多元文化的氛圍下，優化語文能力，提升運用英語的自信心；並盼透過文化學術交流，豐富學生的學習經歷，培養其獨立及協作能力。

遊學團初步計劃如下：

日期	27-6-2016 至 5-7-2016 (暫定) (9日8夜)
團費	約 \$18,500 - \$22,000 (包括稅項和燃油付加費)
備註	1. 參加者必須經過面試遴選。 2. 參加者必須出席活動簡介會。 3. 為鼓勵不同家庭背景學生參加此活動，獲批書簿津貼或綜援家庭的學生，可申請賽馬會全方位學習基金資助(約港幣\$1,500元整)。有關機構具申請結果的最終決定權。

為了解各家長的意向，請於2016年1月25日（星期一）或以前填妥下列「意向調查表」逕交班主任。如有查詢，歡迎致電24645220聯絡劉偉春老師或王美雲老師。此致。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2016年1月18日

東華三院辛亥年總理中學2015至2016度家長通訊第51號
參加「澳洲遊學團」意向調查

回 條（請於1月25日或之前交回班主任）

敬覆者：頃接來函，藉悉有關「澳洲遊學團」意向調查事宜。

本人有興趣讓子女參加「澳洲遊學團」。

本人沒有興趣讓子女參加「澳洲遊學團」。

學生姓名: _____

班 別: _____

班 號: _____

家長簽署: _____

2016年1月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No. 51
Preference Survey on LAC Australia Study Tour

18th January, 2016

Dear Parents,

Overseas exposure has become an essential part of school life in terms of developing students to think globally and act sympathetically. It is also a great opportunity for arousing students' interest in learning English in authentic context. To provide students with such a valuable learning experience, the Language Across the Curriculum Committee (LAC Committee) is planning an overseas study tour to Australia which aims to expose students to an English speaking environment and increase their interest in foreign cultures.

The details of the proposed study tour to Australia are as follows.

Date	27-6-2016 to 5-7-2016 (tentative) (9 days 8 nights)
Tour fare	About \$ 18,500 - \$22,000 (including tax and fuel surcharge)
Remarks	1) Participants are required to attend an interview for selection purpose. 2) Participants are required to attend briefing sessions prior to departure. 3) To encourage more students to join the captioned tour, students currently in receipt of full or half grant provided by the Student Financial Assistance Agency or the Comprehensive Social Security Assistance can apply for subsidies [The Hong Kong Jockey Club Life-wide Learning Fund (about \$1,500). The approval of application is subject to the final decision of the related authorities.

The LAC Committee would like to know whether you are interested in the study tour. Please show your preference by signing the reply slip. Should you have any questions concerning the captioned tour, please contact Mr. Lau Wai Chun or Ms Wong Mei Wan at 24645220.

Yours faithfully,

Chow Hing-chung
Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No. 51
Preference Survey on LAC Australia Study Tour

Reply Slip

(Please return the slip to class teacher on or before 25th January, 2016)

I have read the above information about the LAC study tour to Australia.

I am interested in the study tour to Australia.

I am not interested in the study tour to Australia.

Student's Name : _____

Class : _____

Parent's Signature : _____

Date : _____